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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het Amsterdamse «convenant tegen verhuur aan 
criminelen» (ingezonden 6 juli 2012). 

Mededeling van staatssecretaris Teeven (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
2 augustus 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het persbericht van de Nederlandse Vereniging 
van Makelaars (NVM) en het ondertekende convenant  tegen verhuur van 
woningen en bedrijfsruimten aan criminelen in Amsterdam van 2 juli jl?1 

Vraag 2
Welke omvang heeft deze problematiek in Amsterdam? Is dit een landelijk 
probleem? Hoe wordt de verhuur van woningen en bedrijfsruimten aan 
criminelen nu aangepakt? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat verhuur aan criminelen een strenge aanpak verdient? 
Bent u bereid te onderzoeken op welke wijze u het convenant waar nodig 
kunt ondersteunen? Zo nee, waarom niet en op welke punten niet? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid De Boer (VVD) 
van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het Amster-
damse «convenant tegen verhuur aan criminelen» (ingezonden 6 juli 2012) 
niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien 
nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 De Amsterdamse afdeling van de NVM, de MVA, ondertekent vandaag samen met de politie 
Amsterdam-Amstelland en de Dienst Basisinformatie (DBI) van de gemeente het «Stoplicht-
convenant». Doel is om gezamenlijk het verhuren van woningen en bedrijfsruimten in de 
vrije sector aan de georganiseerde ...
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